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Informatieplein Haarlemmermeer 
Mevrouw CASTELIJNS: Dank u wel. Een terugkoppeling geven over het dorpsplein 
Haarlemmermeer, of een samenvatting van wat er gezegd is. 
Er is gesproken over of met de gemeenten aan de overkant, Hillegom, Teylingen en Lisse. Er is 
gesproken over drie projecten, de transformatie van Cruquius, de Boseilanden in Zwaanshoek en de 
gebiedsontwikkeling Lisserbroek. Er is teruggekeken op de vorige raadssessie, waaronder op de 
onderwerpen verkeer en Cruquius en de UvA was aanwezig met bureau Goudappel om te vertellen 
over een onderzoek naar de voorzieningen in Beinsdorp en Zwaanshoek. Wat binnen is gekomen op 
al die verschillende onderwerpen kan ik niet samenvatten.  
Grofweg was het wel in twee delen op te delen. Er waren algemene opmerkingen vooral over de 
vergelijking met de vorige keer en hoe daarop is teruggekoppeld. Het ging over de nazorg na zo'n 
raadsvergadering. Dat was een aandachtspunt. We hebben ook veel complimenten mogen ontvangen, 
dat is ook altijd leuk dus die ga ik zeker noemen; goed georganiseerd, goede gesprekken kunnen 
voeren, goede catering, mooie locatie. Dus ik denk dat dat ook goed is te benoemen. Common acces 
kan op meer plekken worden uitgevoerd. Zoals ik al zei, aandacht voor de opvolging van eerdere 
gesprekken en niet alleen vanuit de raadssessies, maar ook uit gesprekken die al gevoerd worden in 
het kader van de gebiedsontwikkeling. Er is ook verzocht om het filmpje over inspreken bij de raad door 
te sturen naar dorps- en wijkraden en het online te zetten.  
Verder waren er vooral nog wat concrete dingen. Dus dan ging het over 'kan er aandacht komen voor 
het vergeten stuk bij de Ringvaart?' Wanneer wordt er gestart met de gebiedsvisie van de westkant van 
Haarlemmermeer? De knip Turfspoor. Multifunctioneel centrum in Lisserbroek. En een vraag die we 
kregen ging over het heien van 3000 woningen en wat voor gevolgen zal dat hebben qua 
geluidsoverlast en krijgen inwoners van Haarlemmermeer voorrang op nieuwbouwwoningen? Dat zijn 
de punten die aangedragen zijn dus die nemen we mee en zullen op verschillende manieren in de 
beantwoording worden opgenomen. Met aandacht voor de terugkoppeling die gevraagd is.  
 
 
 
 
 


